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De leden van de gemeenteraad de heren A. Rose en R.M.M. Berns hebben de volgende vragen gesteld. 

 

Betreft: branchevreemde producten bij winkels met ontheffingsvergunning 

 

Al geruime tijd is het mogelijk om bij onder andere bouwmarkten op de industrie terreinen van 

Schiedam branchevreemde artikelen te kopen. Voor winkels die een ontheffing hebben gekregen op 

een industrieterrein om branchevreemde producten te verkopen is het echter niet toegestaan om 

branchevreemde artikelen te verkopen. Dit is destijds als verplichting vanuit de Raad van State 

opgenomen in het bestemmingsplan. Op dit moment vind er echter geen actieve handhaving plaats 

(kadernota handhaving omgevingsrecht 2013-2017) 

- Bent u bekend met de Detailhandelsnota 2010-2020 waarin op pagina 17 wordt gewezen op 

het belang van handhaving om te voorkomen dat structuur-verstorende effecten ontstaan voor 

reguliere winkelgebieden? 

- Bent u bekend met de speelgoed folder van de Gamma (geldig van 27 oktober tot 30 

november) zoals deze huis aan huis is verspreid in Schiedam? 

- Kunt u aangeven welke uitzonderingen er zijn gemaakt op het verbod om branchevreemde 

artikelen te verkopen? Bijvoorbeeld een maximaal aantal m2 of percentage van het totale 

oppervlak? 

- Bent u het met ons eens dat er met deze folder niet meer kan worden gesproken over 

incidentele verkoop, maar dat er met de feestdagen voor de deur duidelijk de concurrentie 

wordt aangegaan met bijvoorbeeld speelgoedwinkels uit de binnenstad? Zo nee waarom niet? 

- Bent u het met ons eens dat er door de voordelen die de winkels op industrieterreinen hebben 

zoals gratis parkeren voor de deur, winkeloppervlakte, goedkopere huren sprake is van 

oneerlijke concurrentie? Zo nee waarom niet? 

- Bent u het met ons eens dat gezien de huidige situatie in de Schiedamse binnenstad het 

onwenselijk is dat deze concurrentie ontstaat? Zo nee waarom niet? 

- Bent u niet bang dat het gedogen van de verkoop van branchevreemde artikelen door winkels 

met een ontheffing op industrieterreinen een precedent schept? Zo nee waarom niet? 

- Bent u niet bang dat het niet handhaven een verkeerd signaal geeft naar de provincie waardoor 

het in de toekomst ontheffing te verkrijgen voor andere locaties? Zo nee waarom niet? 

- Bent u het met ons eens dat door gedogen een grijs gebied gaat ontstaan over wat wel en niet 

mag en men de grenzen van dit gaat oprekken?  Zo nee waarom niet? 

- Bent u bereid om als blijkt dat men de regels overtreed te handhaven dan wel de huidige regels 

zo aan te passen dat er geen sprake meer is van gedogen?  Zo nee waarom niet?  

 

Schiedam, 11 november 2014 

         A. Rose  

R.M.M. Berns  


